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ZAPISNIK  

 
2. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 

ki je bila v torek, 15. 1. 2019 ob 17.00, v Veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Nataša Gabršček, Klemen Grahelj, Žan 
Isakoski Drole, Brigita Jerkič, Peter Kavčič, Karel Laharnar, Gregor Lapanja, Boris Leban, Miha Mežnar, 

Darija Mrak, Špela Mrak, Danijel Oblak, Gregor Poljak, Jasna Rot, Matej Skočir, Klemen Šavli, Tomaž 

Štenkler, Matjaž Žbogar. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Aljoša Križnič.  
 

NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 
 

OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave Davorin 

Simčič, vodja oddelka za okolje in prostor mag. Miran Drole, višja svetovalka za odnose z javnostjo in 
protokol Špela Kranjc, tajnica župana in OS Martina Špolad, ravnatelj OŠ Most na Soči Ciril Makovec, 

članica Odbora družbene dejavnosti Denise Šuler Rutar, predsednik KS Zatolmin Predrag Pavlović. 
 

NOVINARJI: KA-TV (Marjan Černigoj), Matej Kavčič (Radio Primorski val). 
 

K 1. točki dnevnega reda.  
Ugotovitev sklepčnosti. 

 

Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan.  
Na začetku seje je bilo prisotnih 19 članov OS. Na seji poleg zgoraj navedenega odsotnega člana Aljoša 

Križniča, še nista bila prisotna Matej Skočir in Maša Klavora. 
  

Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red, vendar razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je predlagani dnevni red dal na glasovanje:  

 
1. Ugotovitev sklepčnosti.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku prve seje občinskega sveta.  
3. Vprašanja in predlogi.  

4.  Razprava in sklepanje o imenovanju članov in predsednikov odborov in komisij občinskega sveta  

     ter nadzornega odbora.   

5.  Razprava in sklepanje o mnenju o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Dušana Muniha Most na    

     Soči.   

6.  Razprava in sklepanje o mnenju za o utemeljenosti pokrivanja območja občine z radijskim  
     programom Radia Ognjišče, Radia 1 in Radia Robin.  

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so s 19 glasovi ZA sprejeli  

 
S K L E P 

 

Sprejme se predlagani dnevni red. 
 

DNEVNI RED 
1. Ugotovitev sklepčnosti.  
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2. Razprava in sklepanje o zapisniku prve seje občinskega sveta.  

3. Vprašanja in predlogi.  
4. Razprava in sklepanje o imenovanju članov in predsednikov odborov in komisij 

občinskega sveta ter nadzornega odbora.   

5. Razprava in sklepanje o mnenju o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Dušana 

Muniha Most na Soči.   
6. Razprava in sklepanje o mnenju za o utemeljenosti pokrivanja območja občine z 

radijskim programom Radia Ognjišče, Radia 1 in Radia Robin.  
 

Ob 17.06 se je seje udeležila Maša Klavora. Sejo je nadaljevalo 20 svetnikov. 

 
 

K 2. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o zapisniku prve seje občinskega sveta. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo na zapisnik 1. seje OS, razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je dal predlog zapisnika na glasovanje. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so s 19 glasovi ZA sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

Sprejme se zapisnik 1. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 
 

 

K 3. točki dnevnega reda. 
Vprašanja  in predlogi. 

 
Direktor občinske Uprave Davorin Simčič je predstavil gradivo, ki so ga svetniki prejeli po pošti, ter 

dodatno gradivo prejeto na seji. 
 

Miha Mežnar je pozval občinsko upravo k podpisu oz. podpori peticiji za pridobitev mobilne postaje 

mamografa v Posočje. 
 

Župan Uroš Brežan je pojasnil, da se je sestal s predstavniki društva, dogovorili so se, da se pridobi še 
informacije od pristojnega ministrstva, na katerih bo slonela odločitev o načinu reševanju predloga. 

 

Matjaž Žbogar je spodbudil svetnike k aktivnemu sodelovanju v razpravah na občinskih svetih, opozoril 
na nujnost ureditve načina financiranja mladinskih organizaciji, se zanimal za stanje reševanja problema 

mostu na Mostu na Soči ter predlagal ureditev parkirnega režima ob reki Idrijci v času kopalne sezone. 
 

Ob 17.17 se je seje udeležil Matej Skočir. Sejo je nadaljevalo 21 svetnikov. 

 
Župan je dejal, da se pripravljavci Odloka o financiranju mladinskih organizacij trudijo, da bi bil le-ta v 

fazi za obravnavo na Občinskem svetu že v tem letu. O mostu na Most na Soči je povedal, da je bil 
občinski predlog dober, da je opozarjal, da se v zasebno lastnino ne posega in, da je prav tu sedaj nastal 

problem med zasebnim lastnikom in Direkcijo za ceste. Prav tako je menil, da v tem mandatu mostu 
najverjetneje ne bo, bo pa potrebnih še kar nekaj diskusij na ravni občinskega sveta in najverjetneje 

velik finančni vložek tudi s strani Občine Tolmin. 

 
Miran Drole je povedal, da so ob cesti od Idrije proti Tolminu ob širitvi ceste, ki še vedno poteka, nastali 

odseki, ki omogočajo parkiranje. Občina je na pobudo KS Slap ob Idrijci v omenjenem kraju v bližini 
Idrijce odkupila zemljišče. Potrebno bo izvesti načrtovanje, na podlagi katerega bo tam urejeno novo 

parkirišče. Območje Bače pri Modreju je poplavno območje, a kljub temu potekajo razgovori med 

krajevno skupnostjo, Turističnim društvom, Javnim zavodom za turizem Dolina Soče in Slovenskimi 
železnicami za ureditev parkirišča. 
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Oton Bratuž je v zvezi z gradnjo mostu na Most na Soči povedal, da bo most, ki se načrtuje res dražji, 

bo pa imel več funkcij, bo varnejši in bo dal pomen kraju, zato denar za takšen most ne bo vržen stran. 
Krajani Mosta na Soči bodo vztrajali, da se zgodba o novem mostu nadaljuje. 

 

Jasna Rot je menila, da bi morali na občinski upravi spremeniti, podaljšati uradne ure s čimer se je 
strinjal tudi predsedujoči. 

 
K 4. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o imenovanju članov in predsednikov odborov in komisij občinskega 

sveta ter nadzornega odbora.   

 

Obrazložitve k tej točki je podal direktor občinske uprave Davorin Simčič. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo. Razpravljavcev pa ni bilo. Pozval je k glasovanju. 

 
a) Imenovanje predsednice Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin za predsednico Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja imenuje Mašo Klavora. 
 

b)  Določitev števila članov v odborih in komisijah. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

V mandatu 2018 – 2022 odbori občinskega sveta  štejejo 7. članov, komisije občinskega 

sveta pa 5. članov. 
 

c) Imenovanje članov Odbora za gospodarstvo. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

V Odbor za gospodarstvo se imenujejo Matej Skočir kot predsednik in Gregor Poljak, Žan 

Isakoski Drole, Nataša Gabršček, Gorazd Leban, Drago Rijavec ter Anja Leban kot člani. 
 

d) Imenovanje članov Odbora za okolje in prostor. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članov OS. Člani OS so z 21 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 

S K L E P 
 

 
V Odbor za okolje in prostor se imenujejo Klemen Šavli kot predsednik in Grega Rodman, 

gregor Lapanja, Klemen Grahelj, Maja Lapanja, Blaž Božič ter Janja Hadalin kot člani. 
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e) Imenovanje članov Odbora za družbene dejavnosti. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
 

V Odbor za družbene dejavnosti se imenujejo Peter Kavčič kot predsednik, Špela Mrak, 
Darija Mrak, Brigita Jerkič, Denise Šuler Rutar, Friderik Lapanja ter Alenka Zgaga kot člani. 

 

f) Imenovanje članov Odbora za gospodarske javne službe in promet. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 

S K L E P 
 

V Odbor za gospodarske javne službe in promet se imenujejo Oton Bratuž kot predsednik, 
Gregor Lapanja, Miha Mežnar, Karel Laharnar, Boštjan Pičulin, Zdenko Torkar ter Iztok 

Kozorog kot člani. 
 

g) Imenovanje članov Odbora za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
V Odbor za kmetijstvo, turizem in razvoj podeželja se imenujejo Boris Leban kot 

predsednik, Aljoša Križnič, Miha Mežnar, Jasna Rot, Nika Gerbec, Ljubiša Veljković ter 
Zvezdana Čarga Šavli kot člani. 

 

h) Imenovanje članov Statutarno pravne komisije. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 

V Statutarno pravno komisijo se imenujejo Danijel Oblak kot predsednik, Grega Rodman, 
Aljoša Križnič, Janja Gruden Šavli ter Vera Kanalec kot člani. 

 
i) Imenovanje članov Komisije za priznanja in nagrade. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
V Komisijo za priznanja in nagrade se imenujejo Nataša Gabršček kot predsednica, Matjaž 

Žbogar, Klemen Grahelj, Melita Gaberščik ter Nada Bellomo kot člani. 

 
j) Imenovanje članov Komisije za peticije. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
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S K L E P 

 
V Komisijo za peticije se imenujejo Klemen Grahelj kot predsednik, Tomaž Štenkler, 

Matjaž Žbogar, Andrejka Frelih ter Darja Lampret kot člani. 

 
k) Imenovanje članov Nadzornega odbora. 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 

V Nadzorni odbor se imenujejo Milena Velišček kot predsednica, Srečko Trojer, Zvonka 
Roner, Branko Kranjc ter Blažka Drole kot člani. 

 
 

K 5. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o mnenju o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Dušana Muniha 
Most na Soči.  

 
Obrazložitve k tej točki je podal direktor občinske uprave Davorin Simčič.  

 
Župan je kandidata povabil k predstavitvi. 

Kandidat za ravnatelja Ciril Makovec je predstavil vizijo razvoja Osnovne šole Most na Soči. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo v kateri so sodelovali Miha Mežnar, Karel Laharnar, župan Uroš Brežan 

in Ciril Makovec. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin meni, da je glede na dosedanje delo kandidat Ciril Makovec 

ustrezen za ravnatelja Osnovne šole Dušana Muniha Most na Soči. 
 

 
K 6. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o mnenju o utemeljenosti pokrivanja območja občine z radijskim 
programom Radia Ognjišče, Radia1 in Radia Robin.  

 

Direktor občinske uprave Davorin Simčič je obrazložil razpis AKOS za dodelitev radijskih frekvenc na 
območju severozahodne Slovenije. Nadalje je povedal, da so bile vloge radijskih postaj, ki so bile vložene 

preden je bilo posredovano gradivo za to sejo člani sveta prejeli z gradivom, preostale pa naknadno.  
 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 
v razpravi so sodelovali Matjaž Žbogar, Miha Mežnar, Nataša Gabršček, predsedujoči, Gregor Poljak, 

Klemen Šavli in Matej Skočir. 
 

Predsedujoči je glede na razpravo predlagal, da se za vsak posamezni radijski program glasuje ločeno 
in se pri tem upošteva tudi geografsko območje javnega razpisa, kar pomeni, da se ločeno glasuje tudi 

o oddaji frekvenc na vsakem posameznem oddajniku.  

 
Zgoraj navedeni predlog o načinu glasovanja je predsedujoči dal na glasovanje. Svetniki so o predlogu 

glasovali z dvigom rok. Člani OS so z 11 glasovi ZA in 8 glasovi PROTI sprejeli predlagani način 
glasovanja, kar pomeni, da so glasovali o mnenju za oddajo frekvenc na vsakem oddajniku in za vsako 

radijsko postajo posebej. 

 
a) Radio Ognjišče – geografsko območje javnega razpisa Podbrdo. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 

razpisa Podbrdo, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega programa 
Radia Ognjišče. 

 
b) Radio 1 – geografsko območje javnega razpisa Podbrdo. 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in 1 glasom 

PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 

razpisa Podbrdo, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega 
programa Radia 1. 

 
c) Radio Robin – geografsko območje javnega razpisa Podbrdo. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 18 glasovi ZA in 1 glasom 

PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 

razpisa Podbrdo, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega 

programa Radia Robin. 
 

d) Radio Center - geografsko območje javnega razpisa Podbrdo. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 16 članov OS. Člani OS so z 13 glasovi ZA in 3 glasovi 

PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 
razpisa Podbrdo, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega programa 

Radia Center. 

 
e) Rock Radio - geografsko območje javnega razpisa Podbrdo. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 15 glasovi ZA in 4 glasovi 

PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 

razpisa Podbrdo, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega programa 
Rock Radia. 

 

f) Radio Ognjišče - geografsko območje javnega razpisa Kobarid. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in 1 glasom 
PROTI sprejeli  
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S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 

razpisa Kobarid, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega programa 

Radia 1. 
 

g) Radio 1 - geografsko območje javnega razpisa Kobarid. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so z 12 glasovi ZA in 6 glasovi 
PROTI sprejeli 

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 
razpisa Kobarid, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega programa 

Radia 1. 

 
h) Radio Robin - geografsko območje javnega razpisa Kobarid. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so z 9 glasovi ZA in 8 glasovi 

PROTI sprejeli 
 

S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 

razpisa Kobarid, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega programa 
Radia Robin. 

 

i) Radio Center - geografsko območje javnega razpisa Kobarid. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS z 8 glasovi ZA in 12 glasovi 
PROTI niso sprejeli  

 

S K L E P A 
 

Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 
razpisa Kobarid, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega 

programa Radia Center. 
 

j) Rock Radio - geografsko območje javnega razpisa Kobarid. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS z 10 glasovi ZA in 10 glasovi 

PROTI niso sprejeli  
 

S K L E P A 

 
Občinski svet Občine Tolmin meni, da je utemeljeno, da je geografsko območje javnega 

razpisa Kobarid, ki sega na območje Občine Tolmin pokrito s signalom radijskega programa 
Ročk Radia . 

 
 

2. seja Občinskega sveta Občine Tolmin je bila zaključena ob 18.55. 

 
 

 
        DAVORIN SIMČIČ,                                                UROŠ BREŽAN, 

                                          

DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE                                                                                                                                             ŽUPAN                               
  


